
Protokoll fört vid Föräldrarådets möte 9 mars 2023

Närvarande: Sebastian Siffrén (F-klass Zebror), Rickard Tornblad (F-klass Giraffer), Eva Lindahl-
Åsberg (åka 1 Blåvalar), Oscar Klingensjö (åk 1 Blåvalar), Åsa Ottenäs (7A), Jenny Weimerbo (åk 
5 Igelkottar), Anna Malmberg (7A), Martin Malmkvist (Mymlor och Knyttar), Annika Grundberg 
(Trafikgruppen, 8A), Marie Bemler (åk 3 Björnar), Gustav Orrvik (åk 2 Tigrar), Eric Hising (åk 3 
Vargar), Tomas Mosert (åk 3 Vargar), Peder Liljeqvist (åk 1 Delfiner), Katarina Falkestedt (åk 4 
Nyckelpigor), Linnea Lindroth (åk 4 Nyckelpigor), Jacob Heiner (9B), Jesper Åkerlind (åk 5 
Ekorrar), Boglarka Balint-Henriksson (åk 6 Järvar), Ingvar Wallenberg (åk 6 Järvar)

1. Mötets öppnande och genomgång av formalia 
 - Ulf Jonströmer, ordförande  
- Camilla Wandin, sekreterare  
- Protokollet justeras av samtliga medlemmar i Föräldrarådet genom utskick i mail 

2. Aktuellt på Gripsholmsskolan
- Aktuellt på Gripsholmsskolan, rektor Nina Lidfors
Skolan handlar om pedagogik. Tiden från jul fram till idag har handlat om mycket annat.
- Nina Lidfors gick igenom tre olika elevfall och vilka åtgärder som skolan vidtagit. 
Föräldrarådet känner trygghet i att skolan vidtagit dessa åtgärder. 
Planeringen för 2023-2024 är igång. Nina har hållit 50 medarbetarsamtal. 

- Aktuellt på Gripsholms förskola, rektor Annika Bärnlund: 
- I januari öppnade småbarnsavdelningen Skruttarna upp, 6 st 1-åringar och 6 st 2-åringar. En 
förskolegård för de yngsta barnen ska byggas under våren-sommaren.  
- Nya platser erbjuds inför ht-2023
- Förskolans dag 11 maj, 5-åringarna får gå en guidad tur på slottet. 
- Barns inflytande är en av läroplanens punkter vilket förskolan tagit fasta på under våren. 5-
åringarna pratar om yrken, föräldrar har varit på besök och berättat.En annan barngrupp arbetar med 
kamratskap och hjälpsamhet. 

- Gripsholmsskolan åk F-6, biträdande rektor Juho Friberg:
- Åk 5 och 7 åker till Romme vecka 11
- Åk 6 börjar med nationella prov vecka 11
- Åk 6 ska till Stafettkarnevalen i maj. Bra att göra detta med åk 6 då det är en brygga inför åk 7 då 
nya klasser ska bildas. Lärare från högstadiet bjuds med på resan för att bygga relationer
- Utvecklingssamtal vecka 16-17.
- Rekryteringsresa till Finland med Annika Bärnlund och Judo Friberg om några veckor. 
- Planeringsdag på måndag 13 mars. 
- Nästa års tema: Positive thinking, lärarna och fritidspersonalen utbildas under planeringsdagen.
- Sommarexpeditioner på kommande under våren, information kommer via SchoolSoft och 
hemsidan.



- Skolavslutning fredag 9 juni
- Fritids har jobbat mycket med personalgruppen och rutiner. Tydligt att det blivit en annan dynamik 
sedan det senaste föräldrarådsmötet. Eleverna har besvarat enkäter för att få inflytelse över 
fritidsverksamheten och om deras trygghet, de känner sig trygga på fritids!
Mello på tapeten nu, första deltävlingen idag, hela fritids var med och tittade och röstade. 
Efter påsken kommer det vara mycket uteverksamhet. De ska få koka te, tälja grillpinnar och grilla 
korv med mera. 
Fritids önskar att vistelsetiden på SchoolSoft stämmer, skriv gärna en kommentar om någon annan 
hämtar ditt barn eller om barnet ska gå hem med ett annat barn den dagen. Det tar mycket tid för 
personalen att reda ut sådana här saker. Viktigt också att säga till när man går hem.
Vissa problem med telefonkontakt, SchoolSoft fungerar alltid. 

Kommentar från förälder: Förskoleklassen upplever en jättestor förbättring och tackar för det. 

- Gripsholmsskolan åk 7-9, biträdande rektor Ia Husberg: 
- På högstadiet har vi jobbat mycket med respekt, sex, samtycke, droger och jämställdhet på olika 
sätt. Sex veckor sexualkunskap med åk 7-8, Kvinnojouren Måna har haft workshop med åk 7-9, 
ungdomsmottagningen kommer på besök och träffar åk 7-9 vecka 11 samt att vi arbetar med 
materialet Machofabriken under mentorstiden.
- Åk 6-9 bjuds in till öppets hus 29 mars kl 17-20 där alla ämneslärarna är på plats. Man kan boka 
enskilda ämneslärare eller mingla runt. Efter påsklovet erbjuds ordinarie utvecklingssamtal med 
mentorerna. 
- Åk 6 bildar nya klasser inför åk 7, skolan utgår från elevernas val, vi lyssnar även in klasslärarna 
och kuratorerna. Det arbetet startar efter påsklovet. 
- Åk 7 till Romme vecka 11 
- Åk 8 träningsvandringar startar imorgon, brukar vara väldigt trevligt. Packningen ökas efter tiden
- Åk 8 har PRAO vecka 17-18, Lotta Franzen (studie och yrkesvägledare) lär eleverna skriva CV, ta 
kontakt med arbetsplatser och förbereda dom för yrkeslivet.
- Åk 9 har gjort sina första gymnasieval, 
- Åk 9 har nationella prov att se fram emot. 16 st prov som ska skrivas
- Vi har stenkoll på åk 9 och deras betyg, en utmaning då en del elever har hög frånvaro men vi 
jobbar hårt med det redan nu. Nationella proven är viktigt i detta arbetet då man täcker upp stora 
bitar.
- 9ornas middag 7 juni ochs skolavslutning 9 juni.
Kommentar från förälder: Finns anpassningar till nationella proven? Ja det finns! 

3. Trafikrådet har ordet 
- Annika Grundberg
- 27 mars kommer kommunfullmäktige ta upp ärendet över att bygga en rondell vid väg 223-
Storgatan, man tror på kommunen att det kommer gå igenom. Om det går igenom kommer arbetet 
att genomföras 2024
Flera rondeller är eventuellt på kommande.

4. Ärenden initierade av Föräldrarådets medlemmar 
Åk 7A: 
-Förälder önskar lägre ljudnivån i klassen då stolarna är väldigt högljudda i klassrummen då en elev 
har en hörselnedsättning. Föräldern har många förslag på hur detta kan göras. 
Svar:Vi på skolan funderar på hur man ska lösa det på bästa sätt.

Åk 9B:
-Finns det lärare i korridoren under raster?



Svar: Under längre raster på mer än 10 minuter har vi rastvakter, framförallt i rastrum och cafeteria. 
Lärarna på högstadiet hjälps åt och försöker hålla koll i korridorer även under kortare raster. 

Åk 1 Blåvalar:
-Stora slottsparkeringen, stora hål finns.
Svar: Hålen åtgärdas då och då, det är en pågående dialog. Åtgärdades under januari men hålen är 
redan tillbaka. Slottet vill inte ha tillbaka asfalten som tidigare var här då de inte passar in i miljön. 
-Många i klassen går inte på toaletten pga stopp i toaletterna, haspar saknas, spolknappar saknas. 
Svar: Det är ett återkommande problem med papper i handfaten och då blir det stopp. Lärarna pratar 
med eleverna om detta i klasserna. Ofta samma personer som gör detta, Nina vill veta vilka så hon 
kan prata med dessa elever. Man har även tagit upp detta på elevrådet initierat av eleverna, eleverna 
är medvetna och vill lösa detta problem. 

Åk 4 Nyckelpigor:
-Man upplever att det varit lite stökigt med 4orna på rasterna, framförallt lunchrasten och främst vid 
fotbollsplanen. 
Svar: Juho kollar upp hur rastschemat ser ut. Respekten mot skolans personal är ibland i gungning, 
hänger ihop med den allmänna oron som finns. 
-Det har varit jättelugnt i åk 4 tidigare men den här terminen har det hänt lite saker så man vill gärna 
förebygga inför framtiden. 

Förälder Åk 5 och åk 8
- Blir inte klok på betygsättningen. Vill gärna ha ett föräldramöte så man kan förstå hur det fungerar 
generellt.
Svar: Ia meddelar att vi kan passa på under öppet hus att ha en plats där man får ställa frågor 
gällande detta. 

5. Övriga ärenden 
Förslag: Ny forskning om att det är bra om barnen tar sig till skolan själv. Finns många bra forskare 
som föreläsare om detta, idé till ett föräldramöte. Annan förälder: Startade själv föräldragrupp som 
hjälpte barnen att bilda en cykelgrupp. Ta med detta 
Ulf Jonströmer: Ber föräldrarådet ta med förslag på föreläsare inför nästa möte. 

6. Mötets avslutande


